



ST. JOHANNES COLLEGE
(CATHOLIC SCHOOL)
天主教聖若望英文書院

No.110

24th April, 2020

Dear Parents / Guardians,

Re: Primary One Admission for Central Allocation 2020

As the Education Bureau (EDB) announced that due to the latest development of COVID-19 and the need to reduce social contact to arrest the spread of the disease in the community, the Central Allocation results of this year's Primary One Admission will be sent to parents by post. Parents need not go to "Central Allocation Centres" to collect the allocation results.

Please be informed that the EDB will deliver the 'Primary One Registration Form' with Central Allocation results to parents by 'Local CourierPost' service from June 3 to June 4 through Hongkong Post. If parents have not received the 'Primary One Registration Form' or the 'Mail Collection Notification Card' issued by Hongkong Post by June 5, they could collect the 'Primary One Registration Form' at the designated 'Collection Centre' from June 6 to June 7.

Parents / Guardians are required to return to the designated Central Allocation Centre to collect the Primary One Registration Form and register with the allocated school on the June 9 or June 10 (Tuesday or Wednesday).

Please refer to EDB's website(www.edb.gov.hk) for more information. Thank you for your attention.

Sincerely,




Elizabeth Ho
Principal

致家長 / 監護人：

有關小一統一派位結果 2020



根據教育局公佈，因應 2019 冠狀病毒病的最新發展，為盡量減少社交接觸以阻止病毒在社區擴散，本年度的小一統一派位結果會透過郵遞方式通知家長，家長無須親身前往「統一派位中心」領取派位結果。

請家長留意教育局會於六月三日至四日將印有統一派位結果的《小一註冊證》，透過香港郵政的『本地郵政速遞』以上門形式派遞給家長。若家長在六月五日仍未收到《小一註冊證》或由香港郵政發出的《領取郵件通知卡》，家長可於六月六日至七日到指定的『領取中心』取回《小一註冊證》。

家長須在二零二零年六月九日(星期二)或六月十日(星期三)，帶同「小一註冊證」到子女所獲派學校辦理入學註冊手續。

如欲查詢有關更多信息，請查閱教育局網站 (www.edb.gov.hk)。

此致



何綺霞校長
二零二零年四月二十四日

KINDERGARTEN

3 Flint Road, Kowloon Tong, Hong Kong
T (852) 2865-6700 F (852) 2865-6682
E kg@st-johannes.edu.hk W st-johannes.edu.hk

KINDERGARTEN & INTL. PRE-NURSERY

109 Waterloo Road, Kowloon Tong, Hong Kong
T (852) 2337-6969 F (852) 2337-9500
E kg@st-johannes.edu.hk W st-johannes.edu.hk

PRIMARY

143 Waterloo Road, Kowloon Tong, Hong Kong
T (852) 2336-2933 F (852) 2336-2097
E pri@st-johannes.edu.hk W st-johannes.edu.hk